
 

Protokoll Styrelsemöte 2022-04-12 

 
Plats: Skidstadion samt digitalt 

Närvarande: Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, Martin Ohlsson, Kristina 
Hammarfalk, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 16 mars gicks igenom. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt god. Det har inkommit bidrag från Regionen och JH Idrottsförbund. 
Förbundet har haft utgifter för utbildningar och o-tinget. 

5. Tävling 
Tävlingsprogrammet 
Det mesta i tävlingsprogrammet för 2022, 2023 samt 2024 spikades vid o-tinget 14:e mars. 

Kristina har börjat dra i trådarna för att få ihop en tävlingskommitté. Det är klart med Bernt 
Åkerlund (Fältjägarnas IF), Johan Andreasson (Frösö IF) samt Johan Näslund (ÖOK). Kontakt har 
även tagits med OK Storsjön samt Litsbygdens SK men där finns inte några namn ännu. Även 
Brunflo IF har fått frågan men tackat nej till deltagande. Kommitténs första möte arrangeras 
förmodligen i maj. 

En uppgift för tävlingskommittén är att se till att föreningarna planerar sina arrangemang i god 
tid i förväg så att kartor är uppdaterade med en målsättning att tävlingar i distriktet genomförs 
på godkända/kontrollerade kartor. Till vägledning för kartkontroll finns SOFT:s riktlinjer. 

I JHOF:s verksamhetsplan finns ambitionen att samtliga distriktets kartor ska finnas med i o-
maps. Denna fråga tar styrelsen tag i till hösten. 

Tävlings- och bankontrollanter 
Lennart Hamberg har tagit på sig uppgiften att koordinera denna uppgift. Martin kontaktar 
Lennart för att uppdateras om status samt för att meddela att det är önskvärt att Lennart 
deltar på tävlingskommitténs första möte. 

6. Ungdomsverksamhet 
Ungdomskommittén arbetar på med sin plan. Inget övrigt att rapportera. 

7. Utbildning 
Sista anmälningsdag för barntränarutbildningen är dags dato. 17 deltagare är anmälda och 16 
är minimiantalet för att ekonomin ska gå ihop. Det är fortfarande oklart kring hur stor 
kostnaden blir för JOH för deltagare från distriktet. Erica kontaktar SOFT för att reda ut detta.  

Det har inkommit en förfrågan från SOFT om behovet av utbildningar inom barntränare, 
ungdomstränare samt bredd- och motion i höst. Mötet anser att det i nuläget inte finns behov 
att arrangera utbildningar men att förbundet står för avgiften för deltagare från distriktet som 
vill delta i utbildningar på annan ort. 
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8. Årshjulet 

Mötet gick igenom och reviderade årshjulet.  

9. Frösö IFs motion – framtida anställning 
Martin har skickat ut en förfrågan till O-ringenföreningarna om intresse för att delta i en 
projektgrupp. Jörgen Ågran (OK Storsjön) och Niclas Lidström (Frösö IF) har tackat ja till att ingå 
i gruppen. 

10. Övriga frågor 
Martin och Erica rapporterade från SOFT:s förbundsmöte. Det var i stort sett inga kontroverser 
kring de motioner som inkommit. Johan Näslund (ÖOK) valdes in som ny ledamot i 
valberedningen. 

Östen Fogelqvists anhöriga har hört av sig till Martin angående den filmdokumentation som 
Östen gjort bland annat om Fjällorienteringen. Styrelsen beslutar att dessa dokument är av 
intresse för förbundet. 

Kristina lyfte frågan om funktionerna inom JHOF rapporterats korrekt. Mötet anser att så är 
fallet förutom att Tomas bör stå som kartansvarig för distriktet på hemsidan. 

Vilken är JHOF:s vision för de kommande åren? Vi har verksamhetsinriktningen som ledstjärna 
men ingen skriven vision. Styrelseledamöterna får i uppgift att fundera på vilken vision JHOF 
har. 

11. Kommande möten 
Styrelsemöte: 11 maj kl 18:00. Skidstadion. 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Urban Lindgren 
Justerare 

  

 


